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Dansk OK jolleklub  

 

Jesper Strandberg  

Henrik Kimmer  

Bo Jensen  

Jesper Jacobsen  

Henrik Kofoed  

 

Dagsorden  

Input fra medlem:  

Stig Frandsen opfordre til at OK jolle registeret opdateres, bestyrelsen er af samme opfattelse. 
Medlemmerne opfordres til at fremsende deres data til vores webmaster.  

 

Klubjoller:  

Middelfart bruges flittigt kan blive bedre, Bo arbejder på sagen.  

Hellerup skal have have lidt TLC bruges flittigt.  

Horsens bliver sat til salg med plan om en opdatering.  

Baner:  

Tid for vores baner er 60 min. Vi overvejer at prøver et par andre typer baner. Vi er i dialog 
med vores baneledere.  

Bestyrelsen efter GF 2018:  

Kasserer, sekretær og formand er på valg. Vi er gået i tænkeboks omkring konstellationen for 
den næste periode.  

 

Sæson 2018:  

Kapsejlads kalenderen er på plads.  

Nyhedsbrev: Henrik Kimmer kigger på nyhedsbrevet.  



Stikord til nyhedsbrevet:  

Henrik kontakter Robert Deaves omkring VM og EM  

Bog mobilpay til Bo 41293285 pris 100 kr.  

Book en færge til DM  

VM 2019 i new Zealand Lauge og Stefan står for logistikken vi forventer en container fra DK 
der er plads til 12 joller. Ranglisten vil være adgangsgivende i forhold til de 12 pladser i 
containeren. 

Kapsejlads kalender 2019:  

Skive har budt ind på at afholde DM i 2019 der foregår forhandlinger med Skive. 

 


